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Hans Djurhuus __ 
 
Jesper Jørgensen __ 
 
Jørgen Skadhede __ 
 
Anders Poulsen __ 
 
Andrea H. Sørensen __ 
 
Christian Hirth  __ 
 
Tobias Hobbs  __afbud 
 
 
Maria Frandsen __afbud 
 
Michael Wold  __ 
 
Susanne Pliniussen __ 
 
Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 19. september 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

a) Der er gang i klubben lige nu med mange medlem-
mer. Der drøftes pædagogisk tilgang, praksis og 
vores tilbud, da der også er kommet flere børn i 
klubben med særlige behov i medarbejdergrup-
pen, da vi gerne vil tilgodese alle børns behov. Der 
dagligt ca. 80 børn, men vi arbejder på et mere 
retvisende billede, da mange børn lige nu ikke får 
tjekket sig ind. I budgetmodellen modtages der 
økonomi på det enkelte barn, der er indmeldt i 
klubben. Vi har arbejdslørdag på lørdag hvor læ-
rere og pædagoger er samlet og skal planlægge 
vores featureuge i uge 41.  
 

b) Tobias er fraværende til mødet i dag 
 

c) Vi har sat gang i kompetenceudvikling af nogle af 
vores lærere og pædagoger i ”Diamantforløb”, 
som de skal være gruppeledere af. Det vil køre 
som klasseindsatser i indskoling og mellemtrin og 
på tværs af årgange i udskoling. På den måde vil vi 
på sigt sikre at børnene igennem sit skoleforløb 
stifter bekendtskab med diamantforløb. Der vil 
dog de kommende – i opstartsperioden være klas-
ser/elever vi ikke når. Diamantforløb handler bl.a. 
om at både voksne og børn får kendskab til sig 
selv og hinandens følelser, strategier til børn og 
voksne til at håndtere, når følelserne koger over. 
Indsatsen skal ses som del af vores arbejde med at 
skabe deltagelsesmuligheder for alle 

 
 

02 30 
min 

Høringssvar 
vedrørende 
ændring af 
Stengård Sko-
les distrikt 

Se bilag 
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Hans har modtaget henvendelse fra en forældregruppe, der er 
berørt af forslaget om distriktsændringerne, som gerne vil i di-
alog med betyrelsen om deres perspektiver på distriktsændrin-
gerne.  
Claus deltog på borgermødet i går. Der var en lødig diskussion 
og drøftelse. Der blev fremført argumenter om sikre skoleveje, 
børn gerne ville følges med sine venner fra daginstitution, og 
at familier har købt hus i området for at få deres barn på Sten-
gård. Der blev stillet forslag om, at der sættes pavilloner op på 
Stengård for at kunne imødekomme søgningen til Stengård.  
Hele det politiske udvalg var repræsenteret, og der var relativt 
mange deltager på mødet.  
 
Bestyrelsen er optaget af, at Stengård Skole er bygget som to-
sporet skole. Bestyrelsen har bekymring for, at et ekstra spor 
både forringer inde- og udendørsmiljøerne for skolens elever. 
Der er forståelse for, at de berørte familier har et ønske om 
Stengård, men er optaget af at lave god skole for de børn som 
vi har nu. God skole handler også om de kvadratmeter der er 
til rådighed kun kan rumme to spor.  
Vores erfaringer med vores 1. årgang der startede sidste år vi-
ser os, at hvis vi skal lave den bedst mulige skole, så skal vi for-
blive tosporet. En løsning med pavilloner vil stadig være en be-
lastning for skolen, da det vil presse skolens udeområder og 
dermed børnenes udfoldelsesmuligheder. Derudover harmo-
nerer pavilloner ikke med skolens didaktik og pædagogik med 
stort fokus på børnefællesskaber, hvor årgangene er ved siden 
af hinanden med holddelt undervisning på årgangen med fæl-
les lokaler. Disse læringsmiljøer er velbesøgt af skoler fra egen 
kommune, andre kommuner samt fra udlandet. Desuden vil 
være for stort pres på faglokaler. Bestyrelsen argumenterer li-
geledes for, at det ikke er mere end et par år siden at skolens 
læringsmiljøer i indskolingen er blevet bygget, som er til to 
spor.  
Bestyrelsen hæfter sig ved, at der er plads på kommunens øv-
rige skoler og undrer sig over, hvis man skulle prioritere at 
bruge penge på at bygge pavilloner på Stengård, når der er ka-
pacitet på andre steder. 
Klub og SFO har mange børn og vil blive yderlige presset med 
et 3. spor.  

03 10 
min 

Økonomi Kort status – se bilag 
 
Økonomien er nogenlunde status quo. Dog får vi ikke længere 
lige så mange penge, når vi har praktikanter, der er dog for-
ventning/lovning på at forvaltningen kompenserer her for. Vi 
har stort fokus på vikarforbrug og driften ud fra devisen ”nice 
to have or need to have”. Øvelsen er ikke at gå i minus.  
Der spørges til økonomien til gruppeordningen; økonomien ba-
lancerer her.  
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04 20 
min 

Supplerings-
valg 

Valget planlægges 
 
Fristen for at stille op er udløbet. Christian vil gerne fortsætte 
som suppleant. 5 vil gerne stille op til valg til bestyrelsen og 1 
til suppleant.  
Muligheden er enten at invitere de interesserede til en drøf-
telse og se om vi kan lave et fredsvalg, eller at vi laver et reelt 
valg.  
Der nedsættes en valgbestyrelse: Der skal vælges to bestyrel-
sesmedlemmer, samt to suppleanter.  
Hans, Jesper, Andrea samt Claus er valgbestyrelsen. Der aftales 
møde den 10.10 kl. 17-18.30 

05  15 
min 

Tilbagemel-
ding fra Sko-
lerådsmødet 
og forældre-
møder 

Hans deltager på disse skolerådsmøder. Deltagerne fortæller 
om, hvordan det går på den enkelte skole. Hans vil rigtigt 
gerne fremadrettet, at det drøftes på bestyrelsesmødet, hvad 
han skal fortælle fra vores skole.  
 
Hans spørger til, hvordan stemningen har været på deltagelse 
på forældremøderne? Der har været spørgsmål til den nye 
kantineordning samt et politisk forslag der har stillet om at 
spare lejrskole for 9. klasser væk. Der har også været spørgs-
mål til forslaget om distriktsændringer. På 7. årgang blev der 
stillet spørgsmål til udgangstilladelsen til at eleverne må gå i 
REMA. Der blev ligeledes på 9. årgang stillet spørgsmål til tilla-
delsen til at gå i REMA. Bestyrelsen har understreget forældre-
nes ansvar i forhold til, hvad deres børn spiser – at det ikke kan 
være skolens ansvar.  
 

06 20 
min 

Mobilfri 
skole? 

Skolens pædagoger og lærer ønsker en tilkendegivelse af be-
styrelsens holdning til om Stengård Skole skal være ”mobilfri 
skole” 
 
Der er stemning for, at Stengård skal være mobilfri skole. I 
drøftelsen og evt. beslutning er bestyrelsen opmærksomme 
på, at det er vigtigt at vi drøfter om og i så fald hvordan ele-
verne skal høres. Bestyrelsen understreger vigtigheden af 
transperens og tydelighed om, hvad vi vil opnå med mobilfri 
skole.  
 
Bestyrelsen er optaget af om der skal være forskel på de yng-
ste og de ældste, og hvordan vi også kan indføre det på SFO og 
klub, så det gennemsyre den samlede dag. Ved tydelige regler 
på området, kan vi imødegå nogle af de diskussioner og dilem-
maer, som man som lærere/pædagog står i.  
 
Der er enighed om en prøvehandling med mobilfri skole (dette 
inkluderer også SFO) 
 
Der ønskes en generel drøftelse af skærmtid i bestyrelsen 



J. nr. 85.15.15Ø54 5 
Sag: 2008/03387 045 
 

I be-
styr07 

10 
min 

Evt. Vi vil gerne iværksætte en evaluering af den nye kantineord-
ning. Michael beskriver daglige udfordringer med ordningen, 
da der dagligt er børn som ikke får mad eller den mad, de har 
bestilt.  
 
Jesper spørger til om det er en vej at gå at invitere nogen med 
fra SFO og klub til en snak om resultaterne fra undersøgelsen 
om fritidstilbuddet, eller at nogen fra bestyrelsen deltager på 
pædagogmøde i SFO og klub, så der kommer tibageløb. Hans 
og Anders gå med i en gennemgang af de kommentarer, der er 
skrevet, som er omfattende.  

08 5 min Punkter til 
næste møde 

Evaluering af kantineordning og tilbagemelding til det politiske 
niveau: beslutning om hvordan vi kan sætte en evaluering i 
værk 
 
Forslag til møderække: 
Mandag d. 30. oktober  
Mandag d. 4. december 
Torsdag d. 18. januar 
Tirsdag d. 20. februar 
Tirsdag d. 19. marts 
Torsdag d. 25. april 
Onsdag d. 29. maj 
Torsdag d. 20. juni 
 

 
 


